

## 中国船级社 China Classification Society

格式

Form: CQA(AS)

证书编号:

No. SG20AS00007

# 服务供方认可证书 APPROVAL CERTIFICATE OF SERVICE SUPPLIER

FULL TERM

供方名称 NAME OF SUPPLIER:	NEREUS SUBSEA PTE LTD  194, Pandan Loop, #05-14, PanTech Business Hub, Singapore 128383		
供方地址 ADDRESS OF SUPPLIER:			
<b>兹证明</b> 上述服务供方的下列服务项目和国际船级社协会统一要求的217《周● 水下检验 UW;	业经本社按照有关规定和程序审核,确认满足本社《供方认可及人员资格管理 3务提供方的程序要求》的相关规定。	1指	
with the relevant provision and procedu	ing services of above service supplier have been audited by this Society in accordance, and confirmed compliance with the relevant requirements of this Society "Guid sonnel Qualification Management" and IACS URZ17 "Procedural Requirements for	lelin	
	l的组成部分;上述机构由本社授予认可证书,但应继续符合有关要求。 sible from this Certificate. This Certificate is issued to the above- mentioned Supplier ne relevant requirements.		
本证书有效期至 This Certificate will remain in force un 签发地点: Issued at: Singapore	区1 03 (Jiang Botao)		
签发时间: Issued on: June 20, 2020	Surveyor to China Classification Societ	y	

\*\*\*\* 1 - -/104 V

## 认可证书附页

# SUPPLEMENT TO APPROVAL CERTIFICATE

### 水下检验 UW

### 1、服务范围 Scope of service:

水下检验包括船舶及海洋工程水下钢结构的目视检测UWVT(含外观检查、摄影、录像、防腐电位 测量,表面清理)、

Survey in water include Visual Testing UWVT involving in photograph-taking and video recording, measurement of volt of anti-corrosion, surface Cleaning,

#### 2、限制条件/备注 Restriction term/ Note:

#### ▼ 限制条件 Restriction term:

1. 本证书的有效性同样受检测人员持有有效的资格证书和/或培训证书,以及制造厂商对检测人 员和/或服务供方提供每个型号设备的有效技术支持的限制(适用时)。

The validity of the Approval Cert. also subject to valid qualification and /or training certificates held by the testing personnel, as well as valid technical support for each type of equipment to testing personnel and/or service supplier from manufacturers ( where applicable).

#### ▼ 备注 Note:

Ni1

3、经认可的供方及其分支机构服务范围 Scope of service for supplier and its branches approved:

Nil

4、人员清单 List of qualified persons				
序号	姓名	资质	UW持证名称	身份证号码
No.	Name	Qualification	Name of UW Cert.	ID No.
1	SHAMUS NIRZAN BIN MOHD SARVER	监督员Supervisor	KBA	S8303121B
2	MUHAMED RONISHAM BIN MUHAMED YUSOFF	监督员Supervisor	IMCA	S8207149J
3	RAZALI BIN HASSAN	操作员Operator	IMCA	S7001205G
4	MUHAMMAD FAIRUS BIN MUHAMMAD ALI	操作员Operator	ADAS	S8936732H

Certificate No. SG20AS00007

Form: CQA(AS)

## 认可证书附页 SUPPLEMENT TO APPROVAL CERTIFICATE 水下检验 UW

完成附加审核时的签证栏 ENDORSEMENT WHERE THE ADDITIONAL AUDIT HAS BEEN COMPLETED				
日期 Date				
本附页签发基于工控号 The Supplement issued based on Job. No	中国船级社 CHINA CLASSIFICATION SOCIETY			